
EJL juhatuse koosoleku protokoll nr. 143

kuupäev: 30.09.2014
koht: EJL
algus: 15:00
osalejad: Triin Sepp, Egon Elstein, Egon Mats, Andrus Poksi
peasekretär: Ott Kallas
spordidirektor: Stefan de Vries
protokollija: Riina Ramst

Päevakord:
1. EJL-i hooaja lõpetamine
2. Ülevaade EJL Olümpiapurjetamise Eesti Karika regattidest (Kalevi Jahtklubi MV, 
Saaremaa KV, Tallinna Jahtklubi KV, Pärnu Sügisregatt, Tallinna Nädala regatt) 
3. Ülevaade Tallinn Race'ist 
4. Ülevaade OM-klasside MM-ist 
5. Büroo töötajate tööjaotusest
6. Osalemine ISAF-i aastakonverentsil
7. Parnersuhete juhist
8. Spordidirektori töö ülevaade
9. Muud küsimused
- Zoom8 MM 2016 korraldusõiguse taotlemine
- EJL-i arenduskomisjoni esimehe vahetus

1. EJL-i hooaja lõpetamine

Juhatus arutas 28.11.2014 Lennusadamas toimuva EJL-i hooaja lõpetamise 
korralduslikke küsimusi.

2. Ülevaade EJL Olümpiapurjetamise Eesti Karika regattidest (Kalevi Jahtklubi MV, 
Saaremaa KV, Tallinna Jahtklubi KV, Pärnu Sügisregatt, Tallinna Nädala regatt)

Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate EJL Olümpiapurjetamise Eesti Karika regattidest.
Kalevi Jahtklubi MV toimusid 8.-10. augustil Tallinnas. Osales 67 purjetajat Eestist ja 
Suurbritanniast. Võisteldi klassides Laser Radial, Laser Standard, Finn, 470 ja F18. 
Ilmaolude osas valitsesid väga vaiksed tuuled ning kolme päevaga sai 8 plaanis olnud 
sõidust pidada ära 4. Järgmise aasta regati osas on kindlasti vajalik, et klubi alustaks 
korraldustegevusega märkimisväärselt varem, pidades kinni karikasarja juhendis 
sätestatud tähtaegadest.
Saaremaa KV toimusid 15.-17. augustil Roomassaares. Osales 89 purjetajat Eestist ja 
Leedust. Võisteldi klassides RS Feva, 29er, Techno 293, RS:X ja Formula. Ilmaolud olid 
üsna keerulised, kuna mitmel päeval oli äikest ning väga tugevat vihma, samas ka 
tuulevaikust. Regatt viidi läbi veatult ning korraldus toimis sujuvalt.
Tallinna Jahtklubi KV toimusid 29.-31. augustil Lohusalus. Osales 204 purjetajat Eestist, 
Lätist, Leedust ja Soomest. Võisteldi klassides Optimist, Zoom8, Laser 4.7, Laser Radial, 
Laser Standard ja 29er. Regatt toimus keskmistes tuultes, pühapäeval päeva lõpus 
tugevamas tuules. Võistlus viidi läbi väga heal tasemel. Väiksemast võistlusklasside 
arvust tulenevalt varasemate aastate kolme võistlusraja asemel kahe rakendamine 
lihtsustas regati korraldamist märgatavalt.
Pärnu Sügisregatt toimus 12.-14. septembril Pärnus. Osales 114 purjetajat Eestist ja 
Lätist. Võisteldi klassides Optimist, Zoom8 ja Laser 4.7. Ilmaolude osas valitsesid pigem 
vaiksemapoolsed tuuled, kuid sellele vaatamata oli võimalik 8 planeeritud võistlussõidust 
7 ära pidada. Regatt viidi läbi väga heal tasemel. 



Tallinna Nädala regatt toimus 26.-28. septembril Tallinnas. Osales 145 purjetajat Eestist,
Soomest, Lätist ja Ukrainast. Võisteldi klassides Laser Radial, Laser Standard, Finn, RS 
Feva, 29er, F18, Techno 293, RS:X, Formula ja Formula Kite. Laupäeval oli võistlemiseks
tuul liiga tugev, reedel ja pühapäeval oli samuti tugevapoolne tuul, kuid kahe päevaga 
kokku oli erinevates klassides võimalik ilusti ära pidada 5-8 sõitu. Paadipargid asusid 
kolmes erinevas sadamas ja purjetati kolmel võistlusalal. Regatt viidi läbi väga heal 
tasemel. 
Juhatus arutas Eesti meistrivõistluste medalite välja andmise tingimuste teemat.

Otsus: 2015. aasta EJL Olümpiapurjetamise Eesti Karika korraldamise juhendis on vajalik
sõnastada täpsemalt Eesti meistrivõistluste medalite välja andmise tingimused.

3.  Ülevaade Tallinn Race'ist

Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate Tallinn Race regatist.
Tallinn Race toimus Tallinna Merepäevade raames 18.-20. juulil Lennusadamas. Osales 
103 purjetajat Eestist ja Soomest. Võisteldi klassides Optimist, RS Feva, 29er, 49erFX, 
49er ja F18. 49er klassile oli Tallinn Race Soome MV sarja osavõistluseks.
Formaat: 1. Kvalifikatsiooniseeria selgitas kolm parimat, kes pääsesid kuldfinaali. 2. 
Hõbefinaal kui lohutussõit selgitas neljanda kuldfinaali pääseja. 3. Kuldfinaali sõit selgitas
regati esineliku paremusjärjestuse ühe sõidu alusel.
Võistlussõitude kestus oli 15 minutit. Rada koosnes kahest või kolmest vorstist. Rada 
paiknes väga kai lähedal ja võistlus oli hästi jälgitav nii kailt kui tribüünidelt. Rajal oli 
korraga ainult üks klass.
Võistluste läbiviimist kimbutas tuulevaikus. Pealelõunasel ajal saadi alustada sõitudega 
ning see viis segi planeeritud sõitude kommenteerimise ajastuse, mis pidi toimuma 
kontsertide vahel. Siiski saadi regatt kõigile klassidele peetud, küll planeeritust väiksema 
arvu sõitudega.
Lennusadamat külastas kolme päeva vältel ca 50000 inimest.

4.  Ülevaade OM-klasside MM-ist

Peasekretär Ott Kallas andis ülevaate Eesti tiimi töökorraldusest ning meie sportlaste 
esinemisest ja tulemustest olümpiaklasside maailmameistrivõistlustel Santanderis, 
samuti regati korralduslikust poolest ning kajastusest Eesti meedias.

5. Büroo töötajate tööjaotusest

Juhatus arutas EJL-i büroo töötajate tööjaotust.

6. Osalemine ISAF-i aastakonverentsil

Juhatus arutas osalemist ISAF-i aastakonverentsil, mis toimub Palma de Mallorcal 1.-8. 
novembril 2014.

Otsus: EJL lähetab ISAF-i aastakonverentsile ISAF-i komisjonide liikmed Agnes Lille ja 
Andrus Poksi ning EJL-i esindajana peasekretär Ott Kallase.

7. Parnersuhete juhist

Egon Elstein andis ülevaate uue partnersuhete juhi otsingute hetkeseisust.
Juhatus arutas partnersuhete juhi töö tasustamise skeemi ning võimalikke 
rahastusallikaid.

Otsus: Egon Elstein esitab olemasolevale partnersuhete juhi kandidaadile EJL-i poolse 
pakkumise tema töö tasustamise skeemi osas vastavalt juhatuse poolt arutelu käigus 
võetud seisukohtadele.



8. Spordidirektori töö ülevaade

Spordidirektor Stefan de Vries andis ülevaate suvel toimunud noorte ja olümpiaklasside 
treeninglaagritest, plaanidest talviste treeninglaagrite osas, olümpiaklasside MM-ist 
Santanderis, olümpiaklasside koondislaste sportlikust vormist ning plaanis olevatest 
tegevustest selle parandamiseks, treenerite arendamise plaanidest, purjetamise 
kajastuse probleemidest Eesti meedias, Eesti regattide meediale atraktiivsemaks 
muutmise võimalustest, tegevustest purjetamise edendamiseks Lõuna-Eestis ning plaanis
olevast kohtumisest Eesti Paraolümpiakomiteega.

9. Muud küsimused

- Zoom8 MM 2016 korraldusõiguse taotlemine

Juhatus vaatas läbi ESS Kalev Jahtklubi ja Saaremaa Merispordi Seltsi esitatud 2016. 
aasta Zoom8 klassi maailmameistrivõistluste korraldusõiguse saamise taotlused koos 
presentatsioonidega. 

Otsus: Rahvusvahelisse Zoom8 Liitu esitatakse 2016. aasta Zoom8 MM-i korraldusõiguse
saamiseks Saaremaa Merispordi Seltsi taotlus koos täiendatud kujul presentatsiooniga. 
Tegemist on paraja mahuga regatiga klubile, kellel pole varasemast nii suure 
rahvusvahelise tiitlivõistluse korraldamise kogemust, samuti on EJL-i eesmärk Eesti 
purjetamist geograafilises mõttes võimalikult laialt arendada. ESS Kalev Jahtklubile 
tehakse aga ettepanek Laser Radial klassi noorte rahvusvaheliste tiitlivõistluste 
korraldamise taotlemiseks.

- EJL-i arenduskomisjoni juhi vahetus

Egon Elstein esitas ettepaneku kinnitada EJL-i arenduskomisjoni uueks esimeheks Indrek
Ilvese, kes on andnud ka omapoolse nõusoleku komisjoni juhi töö enda kanda võtmiseks.

Otsus: EJL-i arenduskomisjoni juhiks kinnitati Indrek Ilves.

lõpp: 17:00

Egon Elstein
Eesti Jahtklubide Liidu president


